
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 21/10/2021 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Πρόγραμμα αναβάθμισης των αεροσκαφών “P3 ORION”» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ανάρτηση σε ιστοσελίδα του Διαδικτύου, δεν προχωρά το πρόγραμμα 

αναβάθμισης των αεροσκαφών «P3 ORION», με συνέπεια να καθίσταται σχεδόν αδύνατη 

η παράδοση, έστω και του πρώτου «P3 ORION», μέσα στο 2022. Βάσει δηλώσεών σας, 

το πρόγραμμα αναβάθμισης των αεροσκαφών ναυτικής συνεργασίας «P3 ORION» 

περιγράφεται ως: «αμφιβόλου επείγοντος χαρακτήρα, όσον αφορά στις απαιτήσεις των 

Ενόπλων Δυνάμεων». Εν αντιθέσει, συμφώνως του χρονοδιαγράμματος, η Ελληνική 

Αεροπορική Βιομηχανία θα έπρεπε να έχει παραδώσει τα τέσσερα αναβαθμισμένα 

αεροσκάφη αερο-ναυτικής συνεργασίας «P3 ORION», έως το 2024, δηλαδή, σε τρία 

περίπου χρόνια, με αρχικό σχεδιασμό πρόβλεψης, τα δύο πρώτα αεροσκάφη να 

παραδοθούν στο Πολεμικό Ναυτικό, εντός του 2022 και τα υπόλοιπα να παραδίδονται, 

εντός του 2023. 

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Ποιοι λόγοι οδήγησαν στο να «καρκινοβατήσει» το πρόγραμμα αναβάθμισης των 

αεροσκαφών «P3 ORION» και σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, προκειμένου 

να αποτρέψετε το ενδεχόμενο να ανατραπεί το αρχικό χρονοδιάγραμμα υλοποίησης του 

ανωτέρω προγράμματος, γεγονός που θα προκαλούσε στο Πολεμικό Ναυτικό μας καίριο 

πλήγμα, όσον αφορά στον τομέα της αερο-ναυτικής συνεργασίας, κυρίως, σε ρόλους 

ναυτικής περιπολίας, αναγνώρισης και ανθυποβρυχιακού πολέμου; 

 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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